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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Matilda Ernkrans (S)

2018/19:780 Mälardalens högskola

Den 5 september 2018 besökte statsminister Stefan Löfven Västerås och 
Mälardalens högskola tillsammans med dåvarande minister för högre 
utbildning och forskning Helene Hellmark Knutsson.

Under besöket meddelade statsministern att Mälardalens högskola skulle 
uppgraderas till universitet.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Matilda Ernkrans:

 

När avser regeringen att göra Mälardalens högskola till universitet?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-06-14
Besvaras senast
2019-06-26 kl. 12.00


